Reflection week 1

تعريف اللغة واكتسابها كلغة أولى.

في اول أسبوع تناقشنا وتعرفنا على تعريف اللغة، وهو ان اللغة وسيلة أساسية للتواصل والتفاعل بين الناس والتعبير عن المشاعر. للغة وظائف ومن أهمها الوظيفة الاتصالية. وقال العامل تشومسكي ان اللغة أداة للتعبير والتفكير الإنساني الحر. هناك نوعين للغة، اولاً، اللغة الأولى وتسمى ايضاً بمسميات أخرى وهي اللغة الاهلية واللغة الرئيسة وايضاً لغة الام، فهي اللغة الأولى التي يكتسبها الطفل منذ ولادته ويكتسبها من خلال الاستماع الى حديث اهله او والديه. ثانياً، وهي اللغة الثانية او اللغة الأجنبية وهي اللغة الأخرى او الثانية التي يتعلمها الطفل بعد اللغة الأولى ويتم اكتسابها وتعلمها من المدرسة او المعاهد.

تعرفنا أيضا على ثلاث مصطلحات مهمة وهي، اكتساب اللغة وهي العملية التي تنمو بها القدرة اللغوية لدى الطفل او لدى الانسان.

اكتساب اللغة الأولى وتعرف بنمو اللغة الأولى واكتسابها لدى الأطفال. واكتساب اللغة الثانية وهي نمو اللغة الثانية يتم تعلمها وتنطبق على الأطفال والبالغون. تم تقسيم اكتساب اللغة الى قسمين وهما، عامل بيولوجي أي ان يتم اكتساب اللغة من الفطرة او تكون اللغة موروثة من الوالدين (طبع). ثانياً، اكتساب اللغة عامل اجتماعي أي يتم اكتساب اللغة من البيئة المحيطة بالطفل (تطبع).

هذا الدرس سوف يعلمني ويساعدني في التدريب العملي. كيف يمكن للطفل اكتساب اللغة، او الطرق التي تساعد الطفل على اكتساب اللغة.

In the first week, we discussed and got acquainted with the definition of language, which is that language is an essential means of communication and interaction between people and the expression of feelings. Language has functions, the most important of which is the communicative function. Chomsky said that language is a tool for free human expression and thinking. There are two types of language, first, the first language, which is also called by other names, which is the indigenous language and the main language, as well as the mother's language. Secondly, it is the second language or the foreign language, which is the other or second language that the child learns after the first language and is acquired and learned from school or institutes.

We also learned about three important terms, namely, language acquisition, which is the process by which the language ability of a child or a person develops.

First Language Acquisition Learn about first language development and acquisition in children. Third, second language acquisition is the second language development that is learned and applicable to children and adults. Language acquisition has been divided into two parts, namely, a biological factor, meaning that the language is acquired from instinct, or the language is inherited from the parents (print). Second, language acquisition is a social factor, i.e., language is acquired from the child's environment (imprinting).

This lesson teaches me and helps me with practical training. How the child acquires language, or the methods that help in acquiring language.